

**Bestyrelsesmøde d. 02-08-2023 kl. 18:30 – 20:30 i Foreningslokalet Vestre Fjordpark**

**Deltagere:** Steen Christensen, Angelina Ageenko, Tina Adamsen, Gert Larsen, Olav Bennike og Camilla Quottrup

**Afbud:** Ingen

**1. Godkendelse af dagsorden**

- a. Dagsorden er godkendt – Øvrige punkter vil blive vendt under eventuelt

**2. Valg af referent og ordstyrer**

- a. Steen er ordstyrer og Camilla er referent

**3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde**

- a. Referat er godkendt og udsendt til medlemmer

**4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)**

- a. Vi er nu 142 medlemmer, der alle har betalt kontingent, det ramme dog ikke den budgetterede indtægt på kontingent som ville være ved 150 medlemmer.
- b. Medlemsudgifter/arrangement er alle inden for planlagt budget og der er fortsat økonomi til medlemsarrangementer. (Sommerfest, julefrokost osv.)
- c. Mindre og større anskaffelser er langt fra oppe på det beløb der er budgetteret. Hertil er der overvejelser fortsat omkring anskaffelser i relation til eventuel udvidelse af klubbens faciliteter.
- d. Turleder- og instruktørkursus til 2 medlemmer – tilskud fra Aalborg kommunen på 7.000 + 3.000 kr.
- e. Klubben har modtaget aktivitetstilskud fra Aalborg kommune på 312 kr.

**5. Meddelelser**

- a. Nordea fonden – Der er modtaget tilskud 5.000 kr. til indkøb af et pavillon-telt og 2 foldeborde til fælles brug for alle klubbens medlemmer. Det skal reserveret over rokort dog max få dage adgang og med ansvar for eventuelle skader. – Teltet anskaffes inden for kort tid.
- b. Struer Kajak og On adventure, Tue Olesen har tilbudt at lave demoarrangement hos AHK for alle medlemmer af Havkajak nord. Vi arbejder på muligheden.

**6. Kommende møde 10. august med kommunen, Isbjørnen og lillebjørn vinterbaderne, strategi i forhold til hvad vi bliver præsenteret for**

- a. Mødet bliver afholdt og bestyrelsen deltager og arbejder fortsat på at få udvidet faciliteterne

## 7. Tilbud fra Memberlink mm. Ref. mail jeg sendte 5. juli med diverse overvejelser

- a. Der arbejdes videre med at finde den løsning der er bedst og i efteråret opstartes en arbejdsgruppe til design, indhold og struktur på sitet

## 8. Rabat-aftaler

- a. Det skal ikke fremgå af hjemmesiden, hvem vi har aftaler med. Det vil i fremtiden blot fremgå af opslagstavlen i depotet.

## 9. info fra udvalg

### **Intro:**

Martin Munk informerer, at alle er friroet og blevet medlemmer af klubben nu. Der er blot en enkelt der mangler at få sin nøgle.

### **Teknik:**

Teknik og rullekursus er forløbet efter planen, dog med få deltagere.

### **Aktivitet:**

Der har været sommerferie lukket i udvalgt. Der ses nu frem til sommerfesten.

### **Svømmehal:**

Sommerlukket, men vinteren er ved at blive planlagt med forventet start i november.

### **Kajakdepot:**

”Udmærket orden på depotet, tak for det...” siger depotbestyreren.

Der er blevet lavet nogle reparationer på faciliteterne løbende i den sidste tid, blandt andet er metaldelene der holder vores bro beskyttet imod at ruste væk.

Der bliver fortsat suppleret op med materiel på depotet når det trænger til udskiftning.

Der planlægges at sætte ”stopklods” til kajakvogne op ved nedgangen til broen.

Vandslangen er ved at blive udskiftet, så vinter-vandslangen er midlertidigt i brug. Der vil blive fundet en ny løsning hurtigst muligt.

## 10. Evt.

### **Næste møder:**

Der afholdes et kort møde online med bestyrelsen umiddelbart efter mødet med kommunen og Vinterbadeklubberne.

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 31.08.2023 – 18.30